
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 7. december 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 244 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 244:  

”Hvad er ministerens holdning til at et lokaleareal i en bodega, som tidligere har væ- 

ret under 40 kvm og dermed haft tilladelse til rygning, nu opmåles til over 40 kvm,  

uden at der er foretaget nogen fysiske ændringer af lokalet?” 

 

Svar: 

Mit ministerium har til brug for min besvarelse anmodet Beskæftigelsesministeriet  

om at indhente bidrag fra Arbejdstilsynet. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmå- 

let endeligt medio februar 2019. 
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